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Vedtak

Når det gjeld marknadsføring av UPP 2015 så ynskjer UFU å sende til alle utvala på fylkeshuset, me vil 

dele det ut når me besøkjer fylkesutvalet og fylkestinget, me ynskjer å sende det til eldrerådet og råd for 

menneske med nedsett funksjonsevne, me skal og dele det på facebook og sende det elektronisk til alle 

ungdomsråda.

Arbeidet med UPP skal vere kontiluerlig, alle områda har på helgemøtet laga ein plan over korleis dei skal 

jobbe og kva fristar dei har.


